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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Nemzeti Fejlesztési Terv: turizmusfejlesztés elképzelések nélkül?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag István gazdasági és közlekedési
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter úr!

A gyógyfürdőink - hévízkészletünk adottságaira alapozva - világhírnevet jelentettek
Magyarország számára. 1920-as évek végén, a 30-as évek közepén Budapest Európa
fürdőfővárosa volt. Adottságaink ma sem változtak . A szocializmus 45 évének pusztítása
vezetett oda, hogy - néhány kivételtől eltekintve - fürdőink versenyképtelenné váltak
nemzetközi szinten .
A polgári Kormány felismerve a turizmus gazdaság élénkítő szerepét, új lendületet adott a
hazai fürdőfejlesztési elképzeléseknek . A kormányváltás után a szocialisták - élükön
Medgyessy Péter miniszterelnök úrral - azt ígérték: a jó kezdeményezéseket megtartják, sőt
bővítik a kedvezményezettek körét .
Úgy tűnik, hogy az egészségturizmus a Kormány mostoha gyermeke. A támogatások mértéke
évről - évre csökken. Jövőre valószínűleg megszűnik a TU-1 jelű fejlesztési pályázat, a TU-2-
es pedig a módosítások hatására életképtelenné vált .
Úgy tűnik, a Nemzeti Fejlesztési Tervből is kimarad a fürdőfejlesztés és gyógyszállóépítés
támogatása .
Kérdezem ezért tisztelt miniszter urat :
- milyen lehetőséget lát az egészségturizmus hazai támogatására 2004-ben?
- Milyen EU pályázatok és milyen források válnak elérhetővé 2004 májusától?
- Mely pályázati sorokra mekkora összegű és milyen arányú támogatásokra számíthatnak a

fürdők és szállodák 2004-ben?

Várom válaszát!
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	 Írásbeli kérdés!
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